
با تلاش متخصصان کشور

کار حفاری دومین چاه ارزیابی فاز 14 پارس جنوبی پایان یافت

تمرین طاقت فرسای کشتی گیران ایران پیش از رقابت های جهانی 

ورزشی ـ اخبار کشور
صفحه  9

دو شنبه ۱۲ مرداد ۱۳9۴ 
۱۷ شوال۱۴۳6 - شماره ۲۱۱۲۲

اخبار کوتاه از فوتبال

ســرمربی تیم ملی بسکتبال ایران تورنمنت اطلس اسپرت را با نایب قهرمانی 
پشت سرگذاشت اما این مربی اعتقاد دارد برای قهرمانی به این تورنمنت نیامده بود 

بلکه آمد تا تیم را برای قهرمانی در جام ملتها هماهنگ تر کند.
دیرک باوئرمن در مورد شکســت ایران از تیــم دوم چین در فینال تورنمنت 

اطلس گفت وگویی انجام داد که در ادامه می خوانید:
* در دیدار فینال روز خوبی را پشــت سر نگذاشتیم اما در عوض چینی ها هر چه 

زدند گل شد. درصد شوتهای ما بسیار پایین بود.
* شما این را مدنظر داشته باشید که ما برای حضور در تورنمنت چین فقط هشت 
روز تمرین کردیم. شرایط جسمانی بعد از این مدت تمرین نمی تواند ایده آل باشد. 
پنــج بازی کردیــم و در فینال واقعا از نظر ذهنی و بدنی ســرحال نبودیم ضمن 
اینکه چینی ها دو ماه است که با یکدیگر کار کرده اند و بهترین شرایط زمانی برای 
هماهنگ تر شــدن را داشتند. اما ما هدفمان در اینجا قهرمانی نبود. پس اول بهتر 

است از هر لحاظ بهتر شویم چرا که جام ملتها یک ماه و نیم دیگر است.
* بعد از این تورنمنت حالا عملکردمان را باید تحلیل کنیم. انتخاب 12 نفر پایانی 
تصمیم سختی است چرا که براحتی نمی توان شخص یا افرادی را خط زد. ما باید 
آنهایی را نگاه داریم که شانس بهتر برنده شدن را به ما می دهند ولی برای من نام 
این افراد هنوز معلوم نیســت. همه را نگاه می داریم و با آنها به آلمان می رویم. من 

همه بازیکنان را می شناسم.
* تنها نقطه ضعفی که داریم این اســت که با هم تمرین زیادی نداشتیم. در این 
تورنمنت هــم به اندازه ای بازی کردیم که تمرین داشــتیم. پس نمی توان انتظار 
بالایی برای تیم در حال تمرین داشــت. اســتعدادهای زیادی را در تیم می بینم. 
آنها شخصیت خوبی دارند و با اخلاق خوب همچنان اتحادشان را حفظ می کنند.

هویت ۷ شهید غواص مازندرانی 
شناسایی شد

پیکر هفت تن از 30 شهید غواص مازندران که قرار است تشییع 
شود، احراز شده است.

به گزارش خبرگزاری فارس به نقل از روابط عمومی اداره کل حفظ و نشر 
ارزش های دفاع مقدس مازندران شهیدان »محمد صادق معلمی«، »منصور مهدوی 
نیاکی«، »ســید حسن فاطمی«، »مسلم رســولی کناری«، »غلامرضا اسدی«، 
»سیدرضا میرفاضلی« و »حسینعلی بالویی« هفت شهید غواص و خط شکن لشکر 

25 کربلا استان مازندران هستند که مورد احراز هویت قرار گرفته اند.
طلبه شهید محمدصادق معلمی فرزند کریم متولد شهریور ماه 1346 در 
ساری عضو لشکر 25 کربلا بود و در جریان عملیات کربلای چهار در منطقه 

ام الرصاص، در تاریخ چهارم دی ماه 65 به شهادت رسید.
شــهید »منصور مهدوی نیاکی« متولد ســوم فروردین 1346 در آمل 
اســت. وی از غواصان لشکر 25 کربلا بود و در جریان عملیات کربلای 4 در 
منطقــه ام الرصاص، در تاریخ چهارم دی ماه 65 براثر اصابت ترکش خمپاره 

به شهادت رسید.
شهید »سید حسن فاطمی« از رزمندگان لشکر 25 کربلا بود و در جریان 
عملیات کربلای 4 در منطقــه ام الرصاص، در تاریخ چهارم دی ماه 65 براثر 

اصابت گلوله مستقیم آر.پی.جی 7 به شهادت رسید.
شهید »مسلم رســولی کناری« فرزند حسین متولد 12 مرداد ماه 46 
در فریدونکنار است؛ او از رزمندگان لشکر 25 کربلا بود و در جریان عملیات 
کربلای 4 در منطقه ام الرصاص، در تاریخ چهارم دی ماه 65 به شهادت رسید.
شــهید »غلام رضا اسدی ولی آبادی« فرزند حیدر متولد اول مهرماه 49 

در نوشهر است، وی نیز از رزمندگان لشکر 25 کربلا بود.
شهید »سیدرضا میرفاضلی هچیرودی« فرزند سید علی متولد ششم مرداد 
1343 در چالوس است، او از رزمندگان لشکر 25 کربلا بود و در جریان عملیات 
کربلای 4 در منطقه ام الرصاص، در تاریخ چهارم دی ماه 65 به شهادت رسید.

بومی سازی چرخ دنده نورد گرم در فولادمبارکه
اصفهان- خبرنگار کیهان: 

فولادمبارکه اصفهان موفق به بومی سازی چرخ دنده جناغی قفسه 
اف وان)F1( نورد گرم شد.

به گزارش روابط عمومی شــرکت فولادمبارکه این تجهیز که بزرگترین 
چرخ دنده جناغی در کارخانجات نورد ورق های فولادی کشــور است 70 تن 
وزن، پنج هزار میلیمتر قطر و یکهزار و 600 میلیمتر ارتفاع دارد. مدت زمان 
اجرای پروژه ســاخت این چرخ دنده 2 سال به طول انجامید و با ساخت این 
چــرخ دنده عظیم در داخل فولاد مبارکه از خرید خارجی آن بی نیاز شــد. 
براساس این گزارش، عملیات ساخت و تعمیر چرخ دنده موجود، صرفه جویی 
قابل توجه ارزی برای فولادمبارکه و کشور دربر دارد. فولادمبارکه اصفهان با 
تولید سالانه بیش از 5/6 میلیون تن ورق های فولادی بزرگترین تولیدکننده 

فولاد کشور است.

برگزاری جشنواره غذاهای محلی 
دانش آموزان عشایر کشور در مشهد

جشنواره غذاهای سنتی دانش آموزان عشایر کشور دیروز در 
اردوگاه ثامن الحجج)ع( مشهد برگزار شد.

مدیرکل امور مناطق کم برخوردار و عشایری وزارت آموزش و پرورش در 
این جشنواره گفت: جشنواره مزبور در حاشیه شانزدهمین اردوی دانش آموزان 
عشــایر کشور و با هدف آشنایی بیشتر دانش آموزان عشایر با یکدیگر برگزار 
شده است. علی نقی  یزدان پناه افزود: آشنایی با انواع غذاهای هر ایل و طایفه 
عشــایری، نزدیک شدن دانش آموزان به یکدیگر، ایجاد صمیمیت بین آنان و 
تحقق همدلی و همزبانی از دیگر اهداف برگزاری این جشنواره است. یزدان پناه 
گفت: دانش آموز شرکت کننده در این اردو از 21 استان عشایری کشور هستند 
که در جشنواره مزبور غذاهای سنتی منطقه خود را تهیه کرده اند. وی افزود: این 
جشنواره موجب آشنایی با غذاهای سنتی مناطق عشایری کشور شده است. 
حدود 600 دانش آموز منتخب از 21 اســتان عشایری کشور در شانزدهمین 
اردوی دانش آموزان عشایر کشور که از دهم مرداد ماه جاری به مدت سه روز 
در مشــهد جریان دارد شرکت کرده اند. در این جشنواره دانش آموزان دختر 
شرکت کننده با پوشیدن لباس های محلی غذاها و خوراکی های محلی، انواع 
سالادها، ترشی، آش های محلی، خورشت ها و نان و شیرینی بومی خود را به 

معرض نمایش و معرفی گذاشتند.

برگزاری جشنواره بین المللی امام رضا)ع( 
در ۲00 نقطه جهان

معاون حقوقی و پارلمانی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی از برگزاری 
جشنواره بین المللی فرهنگی هنری امام رضا)ع( همزمان با دهه کرامت 

در 200 نقطه جهان خبر داد.
به گزارش ایرنا، حسین نوش آبادی ابراز داشت: در دهه کرامت برنامه های 
مختلفی از جمله آغاز جشــنواره بین المللــی فرهنگی هنری امام رضا)ع( را 
خواهیم داشــت که از برنامه های مهم فرهنگی کشــور در سال های مختلف 
برشمرده می شود. وی افزود: جشنواره امام رضا)ع( به بررسی سیره حضرت در 
حوزه های علمی، فرهنگی و اخلاقی می پردازد و از 25 مرداد مراسم افتتاحیه 

آن از شهر قم شروع خواهد شد.
نوش آبــادی ادامه داد: قم میزبان افتتاحیه جشــنواره فرهنگی هنری 
بین المللــی امام رضا)ع( اســت و پس از آن پرچــم ثامن الحجج)ع( در تمام 
استان های ایران و 80 کشور جهان به اهتزاز درمی آید. وی بیان داشت: 200 
نقطه جهان در قاره های مختلف جشــنواره امام رضا)ع( را برگزار می کنند و 
این جشــنواره از مهمترین اقدامات دستگاه فرهنگی برای تقویت دیپلماسی 
فرهنگی با هدف تبیین سبک زندگی اسلامی مدنظر رهبر معظم انقلاب و با 
هدف ایجاد وفاق و همبستگی اسلامی میان همه فرق و مذاهب اسلامی است.
معاون حقوقی و پارلمانی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی افزود: امام رضا)ع( 
محور همبستگی و وفاق اسلامی در میان همه فرق بوده است و همین مساله 
امسال به عنوان شعار جشنواره امام رضا)ع( برگزیده شده است که در رشته هایی 

چون مقاله نویسی، شعر رضوی، فیلم و فیلمنامه برگزار می شود.
وی گفت: 530 نفر از اســاتید حوزه و دانشــگاه داوران این جشــنواره 
بین المللی خواهند بود تا شاهد قوت بالایی برای قضاوت آثار داخلی و خارجی 

جشنواره باشیم.
9 درصد جمعیت کشور را سالمندان 

تشکیل می دهند
سازمان بهزیســتی گفت: هم اکنون 9 درصد از جمعیت حدود 
80میلیونی ایران ســالمند هستند و این نشــانگر روند رو به رشد 

سالمندی در کشور است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، انوشیروان محسنی بندپی در آیین آغاز عملیات 
اجرایی ساخت سرای کرامت )خانه سالمند( آمل افزود: پیش بینی می شود تا 

سال 2050 جمعیت سالمند کشور به حدود 25 میلیون نفر برسد.
وی از گیلان با میانگین جمعیت سالمندی 11درصدی به عنوان پیرترین 
استان کشور نام برد و ادامه داد: سیستان و بلوچستان با میانگین سالمندی 

چهار و هشت دهم درصد در پایین ترین جایگاه پیری کشور قرار دارد.
محسنی بندپی میانگین پیری در مازندران را 9 و هشت دهم درصد اعلام 
کرد و افزود: از برنامه های جدی سازمان بهزیستی، تقویت جلب مشارکت های 

مردمی به منظور فراهم آوردن زیرساخت های لازم برای سالمندان است.
وی به برنامه ششم توسعه کشور مبنی بر جلب مشارکت های مردمی با 
اعمال سیاست های تشویقی اشاره کرد و افزود: معافیت بخش های خصوصی 
مشــارکت کننده در کمک به ســالمندان در این برنامه پیش بینی و تعیین 

شده است.
محسنی بندپی گفت: هم اکنون آسیب های اجتماعی اعتیاد، اختلالات 

روحی و روانی در میان ایرانیان رو به افزایش است.

مقایسه جالب کی روش وکواچ توسط مایلی کهن
سرمربی پیشین تیم ملی گفت: حتماً به خاطر شکست ترکمنستان، مکزیک به 
کی روش پیشنهاد داده است، اما مطمئن باشید به او 300 هزار دلار هم نمی دهند! 
محمد مایلی کهن در خصوص طولانی شــدن زمان مرخصی کارلوس کی روش نیز 
یادآور شد: شما نگاه کنید کی روش چند روز است که از ایران رفته و به بهانه فوت 
همســر ســابقش مدام مرخصی خود را تمدید می کند. حتماً کی روش در سوگ 
همســر سابق خود نشسته و قصد ندارد تا زمان ســالگرد فوت او به ایران بیاید! با 
توجه به اینکه در جام جهانی و جام ملت ها خیلی خوب نتیجه گرفتیم و اخیراً هم 
در ترکمنســتان با تعداد گل بالا تیم ملی این کشــور را شکست دادیم، کی روش 
با پیشــنهاد خوبی از ســوی تیم ملی مکزیک مواجه شده اســت! مطمئن باشید 
فدراســیون فوتبال مکزیک با رقم 300 هــزار دلار هم کی روش را جذب نمی کند. 
حتــی اگر یک تیم پرتغالی هم این مبلغ را بــه کی روش بدهد من ریش هایم را از 
ته می تراشــم. آن وقت آقایان می آیند و خیلی راحت به ما اهانت می کنند و مدعی 
می شوند که در ایران گروگان هستند. یک عده هم به گونه ای برای این آقا تبلیغات 
می کنند که نتایج به شــکل دیگری رقم خورده اســت. شــما در نظر بگیرید اگر 
100هزار دلار هزینه برای حامیان شود، نهایتاً می شود 300 میلیون که رقم زیادی 
نیســت.مایلی کهن در ادامه عملکرد تیم ملی والیبال و فوتبال را با یکدیگر مقایسه 
کرد و اظهار داشــت: اگر نتایج تیم ملی والیبال و فوتبال را در ســال های اخیر با 
یکدیگر مقایسه کنیم به خوبی قابل تشخیص است که کدام یک از این دو تیم بهتر 
عمل کرده اند و مربیان این تیم ها چه عملکردی داشــته اند. متأسفانه از کواچ انتقاد 
می شــود، چون آدم فوق العاده نجیبی است و سبیل ها را چرب نمی کند تا از سوی 
آنها حمایت شــود. وی با انتقاد دوباره از عملکرد کی روش تصریح کرد: حرف بزنیم 
دوباره می گویند طرف به ســرمربی تیم ملی حمله کرد و...، اما آقایان پول شــان را 
می گیرند و به ریش ما می خندند. آقایان دو ماه است به مرخصی رفته اند و به جای 
اینکه از وی انتقاد شود می نویسند؛ نکند او سرمربی تیم ملی مکزیک شود! این آقا 
افتخارش این اســت که در منچستر نفر دوم بوده در حالی که در آنجا هم نفر دوم 
نبود، چرا که تیمی به مانند منچســتر 17، 18 مربی دارد که بین آنها تقسیم کار 
می شــود. خدا شانس بده که آقایان این قدر حامی دارند. در کنار خط دعوا کرده و 
قصد زدن داور را می کنند، اما باز هم عنوان می شود که طرف عجب تعصبی به ایران 

دارد و ایراد می گیرند چرا دیگر مربیان این کار را نمی کنند!
داوران فوتبال ممنوع المصاحبه شدند

دپارتمان داوری فدراسیون فوتبال به داوران تاکید کرد از مصاحبه با رسانه های 
گروهی خودداری کنند.در متن بیانه دپارتمان داوری آمده است: با توجه به قوانین 
جاری فدراسیون جهانی فوتبال )فیفا(،  ای اف سی، فدراسیون فوتبال ایران و تاکید 
دپارتمان داوری کشــور لازم است داوران، کمک داوران و ناظران داوری نسبت به 
انجام هرگونه اظهار نظر و انجام مصاحبــه درخصوص اتفاقات داخلی زمین بازی، 
صحنه های داوری و حواشــی خارج از زمین مســابقه خودداری کنند و در صورت 
مشــاهده هرگونه مورد خلاف مقررات ذکر شده، با فرد خاطی طبق قوانین برخورد 

خواهد شد.
کریم انصاری فرد در یونان

کریم انصاری فرد به تیم پانیونیوس یونان نزدیک شــد.مهاجم تیم ملی فوتبال 
ایران برای مذاکره با تیم پانیونیوس یونان به این کشور سفر کرده تا پس از توافق با 
این تیم وارد فوتبال یونان شود. سایت دیاریو د ناوارا نوشت: انریکه مارتین، سرمربی 
اوساســونا اعلام کرد که خواهان او نیست و بدین ترتیب انصاری فرد در در لیست 
بازیکنــان مازاد قرار گرفته اســت. پس از حضور میلیچ و الکس ســانچس درهای 

اوساسونا بطور کامل به روی این بازیکن ایرانی بسته شد.
قرعه کشی جام حذفی برگزار نشده ،۱۱ تیم انصراف دادند

سازمان لیگ فوتبال زمان قرعه کشی مسابقات جام حذفی کشور فصل 94-95 
را اعلام کرد.بر اســاس اعلام فدراسیون فوتبال، قرعه کشی رقابت های جام حذفی 
کشــور روز دوشنبه 19 مرداد با حضور نمایندگان تیم ها ساعت 10 صبح در هتل 
آکادمی ملی فوتبال برگزار می شــود.در مراسم قرعه کشی این رقابتها نمایندگان 
تیم های لیگ برتر، دســته اول، دسته دوم و قهرمان استانها حضور خواهند داشت. 
این در حالی اســت که به مسئول برگزاری مســابقات لیگ دسته اول دیروز یازده 
باشــگاه لیگ دســته اولی با ارسال نامه به ســازمان لیگ از حضور در جام حذفی 

انصراف دادند.
روزهای برزخی فجر سپاسی 

مدیرعامل باشــگاه فجر سپاسی گفت: ما برای حضور در لیگ دسته اول هنوز 
مردد هســتیم و قرار است ظرف چند روز آینده تصمیم بگیریم. قنبری درخصوص 
شرایط تیم فوتبال فجر سپاسی گفت: به دلیل مشکلات مالی که وجود دارد هنوز 
برای حضور در لیگ دسته اول مردد هستیم و وضعیت 50 - 50 است که باید ظرف 
چند روز آینده تصمیم بگیریم، اگر بتوانیم وضعیت مالی خود را بهبود بخشــیم در 

رقابتها شرکت می کنیم وگرنه از حضور در مسابقات انصراف خواهیم داد.

خواندنی از ورزش ایران

سرویس ورزشی-
در شرایطی که بازگشت کی روش به فوتبال ایران 
در هاله ای از ابهام قرار گرفته، برخی از مســئولان 
فدراسیون فوتبال دست به دامن خبرنگاران شدند و 
از آنها خواستند کاری کنند که سرمربی پرتغالی تیم 

ملی به تهران بازگردد!
ابهامات در خصوص بازگشت کی روش به فوتبال ایران 
بیشتر از گذشــته شده است. روز گذشته مهدی تاج رئیس 
ســازمان لیگ در گفت و گو با خبرنگاران و در پاسخ به این 
پرســش که آیا از کی روش خبر دارد یا نه؟!  اظهار داشــت: 
»به نفع فوتبال اســت که کی روش برگردد. شما خبرنگاران 
هــم تلاش کنید که او بازگردد من از او خبر دارم اما شــما 

تلاش تان را بکنید که به ایران بازگردد.«
این پاســخ عجیب تاج باعث شــد که گمانه زنی ها در 
خصوص برنگشــتن کی روش به فوتبال ایران، بیشتر از قبل 
شــود. کی روش که پنجشــنبه 28 خرداد و پــس از دیدار 
تیم های ملی ایران و ترکمنستان از هفته دوم مقدماتی جام 
جهانی 2018 روسیه، کشورمان را ترک کرده بود، ابتدا قرار 
بود پس از 3 هفته مرخصی به کشــورمان بازگردد که فوت 
همسر وی، این مرخصی را برای 3 هفته دیگر تمدید کرد. 

با این حال پس از گذشــت 3 هفته و قبل از آغاز لیگ، 
کی روش به ایران برنگشت و حالا شنیده می شود در صورتی 
که وی واقعا قصد بازگشــت داشته باشــد، پس از برگزاری 
ســمینار 3 روزه کنفدراســیون فوتبال آسیا که به میزبانی 
کوالالامپور مالزی و به منظور بررســی فنی رقابت های جام 
ملت های آسیای 2015 برگزار می شود، در تاریخ 29 مرداد 

به ایران بازخواهد گشت. 
این در حالی است که علی کفاشیان قبلا  طی چندین 

ضعف مدیریتی و دور شدن سرمربی پرتغالی از تیم ملی    

حدیث دشت عشقفدراسیون فوتبال برای بازگشت کی روش، دست به دامن خبرنگاران شد!

به یاد سردار شهید »عیسی حیدری«
»دوست دارم اینطوری شهید بشم«!

شهید »عیســی حیدری« اول خرداد 1343 در 
شهرســتان بافت به دنیا آمد.  با آغاز جنگ، تحصیل 
را رهــا کرد و عازم جبهه های حق علیه باطل شــد و 
چــون شــجاعت و ذکاوت خاصی داشــت به عنوان 
فرمانــده گردان غواص لشــکر منصوب شــد.بعد از 
خوش و بش معمول، از وضعیت زندگی اش پرســیدم. 

گفتم: دانشگاه رفتی؟ ازدواج کردی؟ گفت:عقد کرده ام. گفتم: مبارکه. پس حاضر 
شــدی ازدواج کنی، حالا طرف کی هست؟ گفت: تکه زمینی در گلزار شهدای 
روســتامون. می خوابید و چشم هایش را نیمه باز روی هم می گذاشت؛ لبخندی 
روی لبش می آورد و می گفت: دوســت دارم این طوری شــهید بشم، نمی خوام 
موقع شــهادت، چهره ام غمگین باشــه و دیگران با دیدن چهره ی من خوفی از 
شهادت در وجودشون احساس کنن. برای آموزش نیروهای تحت فرماندهی اش 
سرمایه گذاری زیادی کرده بود. یک روز گفت: آموزش را صد در صد نیاز داریم، 
ولی از اون مهم تر؛ توکل به خدا و اســتعانت ازائمه ی اطهاره. با آموزش هایی که 
می بینیم، یک اعتماد به نفس ظاهری پیدا می کنیم، اگر شــب عملیات، ائمه به 
فریاد ما نرسند، از اون موانع کذایی نمی تونیم بگذریم.  جلوتر از نیروها وارد آب 
می شد و آخرین نفر از آب خارج می شد، همیشه با یاد حضرت فاطمه )سلام الله 
علیها( کارهایش را پیش می برد. دشــمن، بچه ها را روی آب می زد. تیر از همه 
طرف می آمد، ولی »عیسی« اصلًا نمی ترسید. تا صبح، آرام و قرار نداشت؛ آرپی 
جی شــلیک می کرد، به مجروحین ســر می زد، نیروها را هدایت  می کرد. شب 
وداع عملیات، به نیروهای گروهان غواص می گفت: یادتون نره اگه بناست شهید 
بشــیم،  بهتره سخت درد بکشیم وشهید بشیم، بهتره موقع شهادت دست و پا و 
سر نداشــته باشیم، تا درجه ی شهادت مون بیشتر باشه و سرانجام در عملیات 
کربلای پنج با بدنی مملو از تیر و ترکش به شهادت رسید. وقتی  به جنازه  عیسی 
نگاه می کردیم، با همان لبخندی که خودش دوســت داشت، به شهادت رسیده 

بود. همان طور که پیش بینی کرده بود، جنازه اش را از آب گرفتیم.

نوبت در مصاحبه های خــود به صراحت اعلام کرده بود که 
کی روش قبل از آغاز لیگ برتر به کشــورمان باز می گردد. 
رئیس فدراسیون حتی یک هفته مانده به آغاز لیگ، یک بار 
دیگر روی این موضوع تأکید کرده بود که کی روش دو ســه 

روز مانده به آغاز لیگ برتر به کشورمان باز خواهد گشت. 
مذاکره کی روش با تیم های دیگر

تمام این فعل و انفعالات در شــرایطی رخ می دهد که 
طی یکی، دو هفته گذشته، برخی جریانات رسانه ای حامی 
کــی روش از مذاکرات وی با تیم ملی مکزیک خبر داده اند. 

گویا کی روش چندی پیش با پیشنهاد سرمربیگری تیم ملی 
مکزیک، قهرمان جام کونکاکاف مواجه شده؛ پیشنهادی که 
اگر صحت داشــته باشد - البته منابع خارجی صحت آن را 
تأیید کرده اند- می تواند ماجرای ماندن یا نماندن کی روش 

در تیم ملی ایران را پیچیده تر از هر زمان دیگری کند. 
اگر مذاکره کی روش با فدراسیون مکزیک واقعیت داشته 
باشد، حال این ســؤال پیش می آید که چطور کی روش که 

البته یک مربی حرفه ای به شمار می رود با مکزیکی ها و بدون 
اطلاع فدراسیون ایران به مذاکره پرداخته است؟!

در این بین فقط یک گمانه زنی مطرح اســت و آن هم 
اینکه دستمزد و حق و حقوق کی روش به موقع برای او واریز 
نشــده و طبق بندهایی که در قرارداد این مربی وجود دارد، 
این حق برای کی روش محفوظ اســت که در صورت تأخیر 
در پرداخت دســتمزدش به صورت یک طرفه با کشورهایی 
که خواســتار او هستند به مذاکره بپردازد که در این صورت 
دیگر جایی برای گلایه و یا شکایت فدراسیون فوتبال ایران 

باقی نخواهد ماند!
ضعف مدیریتی در فدراسیون فوتبال

فارغ از این مهم که بالاخــره کی روش به فوتبال ایران 
برمی گــردد یا نه، باید گفت؛ همین شــرایطی هم که امروز 
فوتبال ایران گرفتارش شــده نشان از ضعف مدیریتی است 
که در فدراســیون فوتبال مشــاهده می شــود. کفاشیان و 
همکارانــش چند ماه قبل یک قرارداد مالی ســنگین برای 
ادامــه همکاری کی روش با تیم ملــی امضاء کردند و حالا 

در تامین منابع مالی آن با مشکلات عدیده مواجه شده اند.
جالب اینکه در این بین برخی از همکاران علی کفاشیان 
تلاش داشتند به شــکل ماهرانه ای توپ را به زمین وزارت 
ورزش و جوانان بیندازند. روز گذشــته بهروان عضو هیئت 
رئیســه فدراســیون فوتبال در گفت و گویی با خبرگزاری 
فارس خواســتار کمک وزارت ورزش به فدراسیون فوتبال 
شد. بهروان در مصاحبه خود صراحتا عنوان داشت که »شأن 
وزارت ورزش بالاتر از آن است که به وعده هایش به کی روش 

عمل نکند.«

رتبه دوندگان سرعت ایران در آخرین رنکینگ جهانی صعود کرد.
 دوندگان سرعت کشورمان پس از درخشش در مسابقات دوومیدانی جام کازانف قزاقستان در رنکینگ سایت فدراسیون 
جهانی دوومیدانی صعود کردند. در آخرین رنکینگ جهانی دو 100، حسن تفتیان با ثبت رکورد 10:10 ثانیه در جام کازانف 
قزاقســتان رتبه 58 را به خود اختصاص داده اســت. تفتیان پیش از این جایی در میان 100 دونده برتر جهان نداشت. رضا 
قاسمی دیگر دونده کشورمان هم با ثبت رکورد 10:12 ثانیه در رتبه 67 جهانی ایستاد. این دونده کشورمان پیش از این رده 
86 جهان را به خود اختصاص داده بود. همچنین محمد حسین بارقی دیگر نماینده دوومیدانی کشورمان در رقابت 200 متر، 
در جام کازانف رکورد 20:47 ثانیه را به ثبت رســاند تا در آخرین رنکینگ دو 200 متر رتبه 84 را به خود اختصاص دهد. 
ابارقی نیز پیش از این جایی در میان 100 دونده برتر جهان نداشت. لازم به یادآوری است که رنکینگ بعدی فدراسیون جهانی 

دوومیدانی پس از رقابت های جهانی پکن که از 31 مرداد تا 8 شهریور در پکن برگزار می گردد، اعلام می شود. 

دوندگان سرعتی ایران میان برترین های جهان

کسب اولین مدال تاریخ ژیمناستیک ایران در مسابقات آسیایی 
ژیمناســت کار ایرانی ماده خرک حلقه با کسب 
رده سوم در فینال مســابقات قهرمانی ژیمناستیک 
آسیا، نخستین مدال تاریخ کشورمان در این رشته را 

بدست آورد.
فینال رقابتهای قهرمانی ژیمناستیک آسیا به میزبانی ژاپن 
در رشته خرک حلقه به پایان رسید که نماینده ایران عنوان سوم 
ایــن دوره از بازی ها را به خود اختصاص داد و مدال  برنز را به 
گردن آویخت. عبدالله جامعی که برای نخستین بار در رقابتهای 
قهرمانی آسیایی شرکت کرده، توانست با امتیاز 14/35 از بین 
29 شرکت کننده هفتم شود و به فینال تک اسباب خرک حلقه 
راه یابد. وی پس از رقابت با حریفانی از کشورهای ژاپن، چین، 

کره و ... توانست با کسب امتیاز 14/675 عنوان سوم را کسب 
کند و برای اولین بار مدال برنز رقابتهای قهرمانی آســیا را در 
اولین حضورش به گردن آویزد. اما خبر دیگر از ژیمناســتیک 
اینکه  هادی خناری نژاد عضو تیم ملی ژیمناســتیک پس از 
کسب مقام چهارم در مسابقات دارحلقه قهرمانی مردان آسیا 
از این رشته خداحافظی کرد. وی در  رابطه با علت خداحافظی 
خود از ژیمناستیک را خستگی از شرکت در اردوهای پی درپی و 
تورنمنت های بین المللی عنوان کرد و گفت: تصور می کنم مقام 
چهارمی در مسابقات قهرمانی مردان آسیا با توجه به زحمات 
زیادی که برای این مســابقه کشیده  بودم حکم مدال را برایم 

دارد و دیگر توان کار در رشته ژیمناستیک را ندارم.

نفرات حاضر در اردوی تیم های ملی کشتی آزاد 
و فرنگی تمرینات ســخت خود را برای حضور در 

مسابقات جهانی پیگیری می کنند.
مرحله دوم اردوی آماده ســازی تیم های ملی کشتی 
آزاد و فرنگی جهت آمادگی هر چه بیشتر برای حضور در 
مسابقات جهانی دیروز به پایان  رسید تا این کشتی گیر ان 
پس از چند روز اســتراحت تمرینات خود را برای حضور 
موفق در مسابقات جهانی بار دیگر از سربگیرند. تمرینات 
ســخت و طاقت فرســای تیم  ملی در روز پایانی در حالی 
برگزار شد که کادرفنی تیم های ملی کشتی آزاد و فرنگی 
نظارت ویژه ای بر کار تک تک کشــتی گیر ان داشــتند و 
نکات فنی را بارها به آنها گوشــزد می کرد ند. در کشــتی 

آزاد، ســبک وزنها ابتدا به روی تشک آمدند. در این میان 
رسول خادم، سرمربی تیم ملی کشتی آزاد بر روی عملکرد 
حسن رحیمی، حسن یزدانی و بهنام احسان پور آزادکاران 
وزنهای 57، 61 و 70 کیلوگرم نظارت ویژه ای داشت و با 
جدیت تمرینات آنها را زیر نظر داشــت. رضا لایق نیز در 
ایــن تمرین خادم را همراهی می کرد. همچنین همزمان، 
احد پازاج و ناصر نوربخش و سایر مربیان تیم  ملی کشتی 
فرنگی به همراه حسن بابک، مدیر تیم های ملی عملکرد 
کشــتی گیران فرنگــی کار را به دقت زیر نظر داشــتند. 
کشــتی گیر انی همچون حمید ســوریان، سعید عبدولی، 
قاسم رضایی، حبیب الله اخلاقی و مهدی علیاری در این 

تمرین حضور داشتند.

گفت و گو

*در شرایطی که فدراسیون دوومیدانی حتی اردویی برای ملی پوشان پیست برگزار نکرده، اداره کل ورزش و جوانان خراسان 
رضوی دست به کار شده و یک مربی داخلی برای محمد دانشور آورده است.

*نخستین مرحله از نوزدهمین دوره لیگ دوومیدانی بانوان در حالی ازصبح دیروز در ورزشگاه حافظیه شیراز 
آغاز شد که در نخستین گام دونده استقامتی کشــورمان توانست رکورد دوی 10 هزار متر را با اختلاف زیادی 
جابجا کند.پریسا عرب دونده اراکی تیم دانشگاه آزاد اسلامی با ثبت زمان 37:59:69 دقیقه توانست رکورد این 
ماده را که پیش از این متعلق به محبوبه غیور )با زمان 38:20:02 ( بود، کاهش دهد.رقابت های لیگ دوومیدانی 

بانوان کشور از صبح دیروز در شیراز آغاز شده است و تا عصر امروز ادامه خواهد داشت.

سرمربی تیم ملی بسکتبال به آینده امیدوار است
باوئرمان: برای قهرمانی در آسیا تمرین کردیم

غیبت ملی پوش تکواندو در گرندپری روسیه
سجاد مردانی که شانس اصلی تیم ملی تکواندوی 
ایران برای کسب سهمیه در وزن چهارم المپیک است 
به دلیل مصدومیت در گرندپری روسیه شرکت نمی کند.

ملی پوش تکواندو در خصــوص عدم حضورش در گرند 
پری روســیه، اظهار کرد: در مسابقات جهانی روسیه به دلیل 
مصدومیت نتوانستم در ادامه مبارزات شرکت کنم و با انصراف، 

از کسب مدال بازماندم. بعد از بازگشت به ایران به دنبال رفع 
مصدومیتــم بودم تا بتوانم در گرند پری ها شــرکت کنم. در 
حال حاضر در دو نوبت صبح و عصر فیزیوتراپی می کنم. تمام 
تلاشــم را کردم تا به گرند پری ها برسم. در حالی که پیش از 
این قرار بود به گرند پری اول هم برسم اما به دلیل عدم رفع 
کامل مصدومیتم حضور در گرند پری روسیه را از دست دادم.

آگهی مناقصه
سازمان عمران شــهرداری اصفهان درنظــر دارد عملیات تولید 
سنگ شکســته از طریق واحد دانه بندی شماره سه مجتمع تولیدی 
صفــه واقع در بلوار رضوان محــدوده گردنه زینل را از طریق مناقصه 

عمومی واگذار نماید.
متقاضیان شرکت در مناقصه می توانند با ارائه رزومه کاری متناسب، 
جهت دریافت اســناد از تاریخ نشر آگهی لغایت 94/5/22 به سازمان 
عمران شــهرداری اصفهان واقع در خیابان 22 بهمن، مجموعه اداری 
امیرکبیر مراجعه و پیشــنهادهای خود را تــا پایان وقت اداری مورخ 

94/5/24 به دبیرخانه سازمان تحویل نمایند.

تلفن: 031-32670813
www.Isfahan.ir/sazmanomran :وب سایت

سازمان عمران شهرداری اصفهان

سازمان عمران شهرداری اصفهان

تبریز - خبرنگار کیهان:
وزیر صنعت، معدن و تجارت با اشــاره به 
صادرات فعلی 50 میلیــارد دلاری محصولات 
برابری  افزایش چهار  غیرنفتی کشــور گفت: 
صادرات غیرنفتی جزو سیاست گذاری های دولت 

در سال های آینده است.
محمدرضا نعمــت زاده در همایش روز صنعت و 
معدن در تبریز با بیان اینکه توافق هسته ای، علت رفع 
مشکلات کشور در تمام حوزه ها نیست، افزود: به طور 
حتم این گشایش باید به توسعه اقتصادی، صنعتی و 

سرمایه گذاری کشور منجر شود.
وی با اشــاره به دیدار با سرمایه گذاران خارجی 
گفت: اگر با خارجی ها وارد مذاکره شدیم شرط اول، 

سرمایه گذاری مشترک و انتقال دانش فنی مفید و به 
روز آنها نه در همه زمینه ها بلکه در تولیدات واسطه ای 
و مورد نیاز کشــور اســت البته سیاست ما در جذب 
سرمایه گذار خارجی توجه به صادرات و کسب بخشی از 
بازارهای آنهاست و باید سرمایه گذاران خارجی را مقید 
کنیم که بازارهای جهانی شان را در اختیار ما بگذارند.

وی افزود: نباید بازار کشور به طور کامل در اختیار 
خارجی ها گذاشته شود بلکه باید تولید داخلی جدی 

گرفته شده و از آن حمایت شود.
وزیــر صنعت، معدن و تجــارت تصریح کرد: در 
کنار سرمایه گذاری های مشترک، با تمام توان از بخش 
خصوصی حمایت می کنیم تا بیشترین نیاز بازارهای 

داخلی را از تولیدات با کیفیت داخلی تامین کنیم.

نعمــت زاده افزود: میزان صادرات غیرنفتی ما در 
10 سال آینده باید به 150 میلیارد دلار افزایش یابد و 
صادرات ما در صنعت و معدن باید حداقل 4 برابر شود.

وی با تاکید بر لــزوم تولید کالای رقابت پذیر و 
کیفی اظهار داشت: تولید کالای با کیفیت و افزایش 
صادرات، می تواند در کوتاه ترین زمان ممکن وضعیت 
اقتصادی کشور را به نحو احسن ترمیم کند و باید به 

اقتصاد رقابتی دست یابیم.
بــه گفته نعمــت زاده کمبود نقدینگــی و نرخ 
تســهیلات بیش از 30 درصدی بانک ها از مهمترین 
مشــکلات فعلی حوزه تولید صنعت کشــور است و 
ســاختار بانکی کشــور باید به نفع حمایت از تولید، 

تغییر یابد.

وی با تاکید بر نوســازی صنایع از صدا و ســیما 
در تبلیــغ کالاهای خارجی انتقاد کرد و گفت: ما نیاز 
بــه نهادینه کردن فرهنگ حمایــت از تولید داخلی 
داریم و نرخ بیش از 30 درصدی تسهیلات بانک ها از 
مهم ترین مشکلات تولید و صنعت است. وزیر صنعت 
گفــت: باید با همکاری تولیدکنندگان بزرگ خارجی 
تولیدات مشترک ارائه دهیم و از برندهای جهانی برای 

صادرات استفاده کنیم.
در سفر وزیر صنعت و معدن هدف تجارت به تبریز 
طرح ژئوفیزیک هوایی آذربایجان شرقی با شناسایی 

معادن عملیاتی و اجرا شد.
این طرح اهمیت فراوانی در اکتشافات معدنی و 

مطالعات مهندسی معدن دارد.

وزیر صنعت، معدن و تجارت:

توافق هسته ای حلال تمام مشکلات اقتصادی کشور نیست

مراحل حفاری دومین چاه ارزیابی با تلاش 
متخصصان کشور در فاز 14 میدان پارس جنوبی 

به پایان رسید.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما مدیر طرح 
حفاری این فاز در شرکت ملی حفاری ایران گفت: این 
حلقه چاه با تلاش متخصصان کشورمان روی سکوی 
C-14 حفر شــد و هم اکنون مراحل آزمایش های 

مخزنی آن در حال انجام است.
شــفیعی مکوند با بیان اینکه حجم گاز فاز 14 
پارس جنوبی فراتر از انتظار است و در این مرحله به 

حجم گاز قابل ملاحظه ای دست یافته ایم، افزود: در فاز 
14 روی چهار سکو، 4 حلقه چاه ارزیابی حفر می شود 
 B و D که مراحل حفاری چاه های ارزیابی سکوهای
نیز با 80 و 50 درصد پیشرفت صورت گرفته است.

 A-14 وی گفت: حفاری چاه ارزیابی ســکوی
نیــز پیش از این با موفقیت انجام شــد. مدیر پروژه 
حفاری فاز 14 میدان گازی پارس جنوبی در شرکت 
ملی حفاری ایران گفت: حفاری 22 حلقه چاه روی 
ســکوهای A و C توســط این شــرکت انجام شده 
اســت که از این چاه ها دو حلقه ارزیابی و 20 حلقه 

توســعه ای اســت که هم اکنون دو دستگاه حفاری 
ســنگین دریایی روی این دو سکو در حال حفاری 
هســتند و متراژ حفاری چاه هــا تا به امروز، بیش از 
80 هزار متر به ثبت رســیده که 10 هزار متر آن از 
ابتدای امسال تاکنون محقق شده است و حفاری در 
این فاز به صورت دسته ای )جمعی( انجام می شود و 
پیشرفت اجرای عملیات حفاری نیز در این فاز به مرز 

55 درصد رسیده است.
شــفیعی مکوند افزود: مجموع حفاری در فاز 
14 - 95 هزار متر پیش بینی شده است که شرکت 

ملی حفاری ایران، پروژه حفاری 22 حلقه چاه را در 
فاز 14 در دست اجرا دارد. در فاز 14 پارس جنوبی 
قرار اســت 44 حلقه چاه گازی حفاری شود و این 
فاز با هدف تولید روزانه 56 میلیون و 500هزار متر 
مکعب گاز ترش و 75 هزار بشکه میعانات گازی در 
منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس در دست اجراست. 
تولید سالانه بیش از یک میلیون تن گاز مایع، یک 
میلیون تن اتان مصرفی واحدهای پتروشــیمی و 
تولیــد روزانه 400 تن گوگرد از دیگر تولیدات فاز 

14 خواهد بود.

تبریز - خبرنگار کیهان:
رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت کشور گفت: 
شبکه توزیع کالا در کشــور به فکر توزیع و تزریق 
کالاهای ساخت داخل به بازارهای داخلی نیست و فقط 
کالاهای وارداتی خارجی قاچاق را که سود بیشتری 

برایشان دارد توزیع می کند.
سید عبدالوهاب سهل آبادی در مراسم گرامیداشت روز 
صنعت و معدن در تبریز افزود: صدا و سیما هم غالبا به تبلیغ 
کالاهای خارجی مبادرت می ورزد و در تمام فرودگاه ها و معابر 
عمومی شاهد تبلیغات کالاهای خارجی هستیم. وی گفت: 
طبق قانون سهم صنعت از هدفمندی یارانه ها چندین هزار 
میلیارد تومان تعیین شده بود که به یک هزار و 200 میلیارد 
تومان کاهش داده شد و از همین رقم نیز هنوز خبری نیست.
سهل آبادی با انتقاد از بهره بالای تسهیلات بانکی گفت: 
با غل و زنجیرهایی که به پای تولید بسته شده و بهره های 

بانکی 40 درصدی نمی توانیم تولید را سرپا نگه داریم.
وی افــزود: تکلیف ما در دوران انتقال و پســاتحریم، 
تولید کالاهای باکیفیت و تکلیف دولت ارائه برنامه های لازم 

و حمایت جدی از تولیدکنندگان داخلی است.
وی بــا ابراز نگرانی از وضعیت بخش تولید اظهار کرد: 
شــرایط نامناســب کنونی را بارها به مسئولان امر گوشزد 
کرده ایــم که باید فکری در خصوص شــبکه توزیع کالا و 

تبلیغات کالاهای خارجی صورت گیرد.

رئیس خانه صنعت، معدن و تجارت:

شبکه توزیع کشور به دنبال عرضه 
کالاهای وارداتی قاچاق و سودآور است

عضو کمیته مسابقات فدراسیون و رئیس هیئت 
تنیــس روی میز البرز گفت: بــه علت آلودگی آب 
آشــامیدنی رقابت های قهرمانی کشور یکشنبه  در 

همدان متوقف شد.
به گزارش ایرنا از کرج، »علیرضا حجازیان« با اشاره به 
اینکه رقابت های تنیس روی میز نونهالان کشور در رده سنی 
دختران از صبح روز شنبه به میزبانی استان همدان آغاز شده 
بود، افزود: متاسفانه به علت آلوده بودن آب آشامیدنی محل 
بازی های نونهالان کشور چند ورزشکار از استان های مختلف 
دچار مســمومیت شدند که برای کنترل وضعیت و افزایش 

بیماران مجبور شدیم این رقابت ها را لغو کنیم.

 آلودگی آب رقابت های تنیس قهرمانی کشور را 
در همدان متوقف کرد

وی بیان کرد: شنبه گذشته 9 ورزشکار از استان های 
کردســتان، تهران، البرز، شــیراز و چند استان دیگر دچار 
مســمومیت شدند که با بررسی متوجه شدیم به دلیل آب 

آشامیدنی آلوده این اتفاق رخ داده است.
حجازیان ادامه داد: هم اکنون حال تمام ورزشــکاران 
خوب اســت و برای آن که شاهد افزایش بیماران نباشیم با 
تصمیم کمیته مسابقات و فدراسیون تنیس روی میز ادامه 

این رقابت ها لغو شده است.
به گفته وی، تیم ها دیروز محل رقابت ها را ترک کردند.

ویروس عامل مسمومیت
عضو کمیته فنی و سخنگوی هیأت پینگ پنگ استان 
همدان گفت: 13 نفر در رقابت های پینگ پنگ دســته برتر 
اوپن نونهالان دختر کشور دچار شکم درد شدند که علت آن 
از سوی کارشناسان نوعی ویروس ناشی از آلودگی هوا )غیر 
غذایی( گزارش شده و احتمال می رود از تماس دست آلوده 

ورزشکاران اتفاق افتاده باشد.
حمید نظری بیان داشت: مسمومیت این ورزشکاران به 
هیچ وجه مســئله ای نگران کننده نبوده و بهتر است برخی 
افراد که منافعشان با وضعیت فعلی فدراسیون قبل از برگزاری 

مجمع انتخابات گره خورده، حاشیه سازی نکنند.
وی خاطرنشان کرد: حال اغلب ورزشکاران مسموم شده 
بهبود یافته و به شهرهای خود بازگشته اند و تنها چهار نفر 
باقی مانده در حال استراحت بودند که آنها نیز دیروز محل 

اقامت خود را ترک کردند.

این فعال اقتصادی گفت: اقتصاد کشور مهم ترین مولفه 
امنیت ملی است و این امنیت حاصل نخواهد شد مگر اینکه 
تولیدکنندگان مورد حمایت، نظارت و کنترل موثر قرار گیرند.
وی افزود: هم اکنون تولیدکنندگان در گوشه زندان ها 
خوابیده اند و ســرمایه های خود را برای پرداخت بدهی های 
بانکی می فروشند. وی خواستار حمایت جدی دولت از بخش 
خصوصی شــد و گفت: مردم منتظر شکوفا شدن اقتصاد و 
رشد آن هستند. در آیین مراسمی که با حضور وزیر صنعت، 
معدن و تجارت برگزار شد از صنعتگران و واحدهای تولیدی 

نمونه آذربایجان شرقی تجلیل شد.

عصر  بندرعباسی  فداکار  آتش نشان  پیکر 
شنبه با حضور جمعی از مردم و مسئولان سیاسی 
هرمزگان و در حزن و اندوه فراوان از مقابل منزل 
وی تشییع و در قطعه شهدای آرامستان این شهر 

به خاک سپرده شد.
به گــزارش ایرنا، مرحوم »برکــت جوذری« در 
حادثه آتش ســوزی روز جمعه نهم مردادماه امسال 
هتل هرمز، در جریان اطفای حریق با فداکاری برای 
نجات جان مســافران، دچار گازگرفتگی شد و جان 

خود را از دست داد.

در جریان این حادثه یکی از کارکنان هتل نیز به 
شدت مصدوم شده و هم اکنون در کما است.

رئیس کل دادگستری هرمزگان شنبه از دستگیری 
سه مظنون مرتبط با این حادثه خبر داد و گفت: یک 

نفر تحت تعقیب است.
این آتش نشان 42 ســاله بندرعباسی 17 سال 
سابقه کار در آتش نشانی بندرعباس داشته و فرمانده 
شیفت ایستگاه شــماره یک بندرعباس بوده و اطفاء 
حریق دو آتش ســوزی هتل هرمز و ستاره جنوب به 

فرماندهی این آتش نشان انجام گرفته است.

تشییع پیکر آتش نشان فداکار در بندرعباس


